
Het ‘Voor Gent’-kartel is... tégen 
Gent. Mathias De Clercq (Open 
Vld) is als burgemeester even ver-
antwoordelijk voor de soep die 
Gent is geworden als mobiliteits-
schepen Filip Watteeuw (Groen), 
wat de blauwe burgemeester 
ook mag beweren. Enkel met het 
Vlaams Belang kan er echte ver-
andering komen en kunnen we 
Gent teruggeven aan de Gente-
naar.

‘Voor Gent’, het nieuwe kartel 
van Vooruit en Open Vld van bur-
gemeester Mathias De Clercq is 
al enkele maanden oud. Maar 
logisch wordt het paarse bondge-
nootschap daarom niet. Vooruit 
zat als sp.a jaren in een kartel 
met Groen. De Clercq behaalde 
dan weer een kiesoverwinning in 
2018 door zich voor te doen als 
grote tegenstander van het mobi-
liteitsplan van Groen en de toen-
malige sp.a. Maar eens aange-
steld als burgemeester voerde De 
Clercq éxact hetzelfde mobiliteits-
beleid als voorheen. Sterker nog: 
hij breidde het uit. Er kwamen niet 
minder knips, maar méér knips. 
Niet meer parkeerplaatsen, maar 
minder parkeerplaatsen.

GENT KAN EN
VERDIENT BETER

En nu doet ‘Voor Gent’ zich op-
nieuw voor als hét alternatief voor 
Groen en hun fanatieke schepen 
Watteeuw. Laat u niet vangen. 
Die laatstgenoemde zei recent 
nog – en hij had gelijk – dat het 
héle Gentse stadsbestuur samen 
het huidige (im)mobiliteitsbeleid 
heeft uitgevoerd. Een schepen-
college beslist in consensus. Dat 
schepencollege bestaat uit Open 
Vld, Vooruit, Groen en cd&v. Allen 
hebben ze de afgelopen 5 jaar 
Gent klemgereden. ‘Voor Gent’ 
wil dan ook geen beter bestuur 
verzekeren, maar de burgemees-
terssjerp van Mathias De Clercq. 
Het beleid en de inhoud? Dat zal 
‘Mathias De Sjerp’ worst wezen.

Nochtans is er werk aan de boeg. 

De rekeningen van Gent zijn 
donkerrood geworden onder het 
paarsgroene bestuur. De 1 mil-
jard schulden moeten worden ge-
saneerd en afgebouwd. 

Gent is een anti-autostad gewor-
den. Halve of zelfs volledige deel-
gemeentes zijn, na het centrum 
en zonder enig onderscheid, een 
zone-30 geworden. Elk jaar ver-

dwijnen er duizenden parkeer-
plaatsen. Gentenaars met wat 
minder centen worden weggepest 
door de asociale LEZ, en het mo-
biliteitsplan en de knips verstikken 
onze middenstand.

De onveiligheid en vervreemding 
nemen overhand toe. Romazi-
geuners kraken het ene sociale 
flatgebouw na het andere terwijl 
de hoeveelheid mensen op wacht-
lijsten de pan uit swingt. En in de 
Brugse Poort heb je volgens in-
woners “sneller drugs dan dat je 
haar geknipt is”.

Dat moet anders. Want Gent kan 
en verdient beter. 

Gent moet terug een stad worden 
waar we fier op kunnen zijn. Een 
propere stad die zijn rekeningen 
op orde heeft, waar het veilig 
is en waar we mobiel zijn. Een 
Gents Gent. En dat kan enkel met 
het Vlaams Belang. 

We rekenen op u. U kunt rekenen 
op ons.

Jonas Naeyaert
Voorzitter Vlaams Belang Gent
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Onveiligheid in Gent
Het stadsbestuur blinkt uit in wanbestuur: 
het maakt van Gent de meest autovijandige 
stad na Venetië en de meest onveilige stad 
van Vlaanderen na Brussel. En dat mag je 
letterlijk nemen: Gent heeft de meest crimi-
nele stationsbuurt in het Vlaams Gewest, 
blijkt uit cijfers van de minister van Binnen-
landse Zaken. Niet verwonderlijk dat één 
op vijf Gentenaars amper buiten durft te 
komen als het donker is. En intussen ver-
schenen er dramatische migratiecijfers.

In 2021 piekte het aantal misdrijven rond 
de Gentse stationsbuurten nog op 1.003. 
Dat is aanzienlijk meer dan bijvoorbeeld 
Antwerpen en een heel stuk meer dan 
in de kleinere steden. En ik hoef u waar-
schijnlijk ook niet te herinneren aan de ‘in-
cidenten met  Brusselse jongeren’ die zich 
steevast, elke zomer opnieuw, voordoen in 
de Blaarmeersen. Wist u trouwens dat het 
stadsbestuur die overlastplegers zélf heeft 
aangetrokken? Met Franstalige advertenties 
gericht op ‘jongeren’ in Brussel met de uitleg 
hoe men het best in Gent en de Blaarmeer-
sen geraakt – hoe wereldvreemd kan je zijn. 
Maar uiteraard is de criminaliteitsproblema-
tiek in onze stad veel breder. En ze hangt 
samen met de ongeremde massamigratie en 
het lakse veiligheidsbeleid. Wat die massa-
migratie betreft: die gaat steeds sneller.

Op amper dertig jaar tijd ziet Gent er hele-
maal anders uit. Deze zomer publiceerde 
Statbel nieuwe cijfer over het aandeel van 
de allochtone bevolking per gemeente. En 
het confronterende cijfer van onze stad: 
38,4%. Uiteraard zijn veel mensen goed 
geïntegreerd, maar zeker evenveel zijn dat 
niet en leven in de praktijk gesegregeerd 
van onze samenleving. Ze leven in de multi-
culturele droom, zeg maar. Jammer genoeg 
betekent die droom voor de meesten onder 
ons een nachtmerrie van gettovorming, con-
flict, taalproblemen. Meer dan drie op de 
tien kleuters in Gent spreken thuis geen Ne-
derlands, en nergens in Europa zijn er meer 
Erdogan-kiezers dan in onze stad.

Kortom: tijd voor een fundamentele koerswij-
ziging. Het veiligheidsbeleid moet heel wat 
strikter, wie enkel naar Gent komt om overlast 
te plegen zou consequent geweerd moeten 
worden, en we moeten stoppen met het in-
tegratieprobleem groter te maken in plaats 
van kleiner. Hoog tijd om niet alleen in Gent, 
maar in heel Vlaanderen een écht aanpas-
singsbeleid te voeren. En dat is enkel moge-
lijk met úw steun aan het Vlaams Belang!

Ywein Joris

EDITORIAAL 

We zijn er aan begonnen: het laatste 
politieke jaar voor de verkiezingen. Alle 
partijen hebben hun posities ingenomen. 
Daarin valt het vooral op dat iedereen af-
stand neemt van Watteeuw en zijn kliek. 
De liberalen en de socialisten hebben el-
kaar weer gevonden, waarbij het voor 
liberaal De Clercq allemaal oké is, zolang 
hij maar opnieuw burgemeester kan wor-
den.

De balans het paars-groene beleid is bij-
zonder pover. De cd&v is het vermelden 
bijna niet meer waard, want het loopt er 
bij als vijfde wiel aan de wagen.

Zo kan het niet meer verder
Vlaams Belang waarschuwde in het verle-
den dat dit beleid op een financieel fiasco 
zou uitdraaien. Jarenlang werden er ontel-
baar veel subsidies uitgedeeld aan linkse 
en multiculturele clubjes. Het groen-links 
beleid mocht wat kosten. De linkse fata 
morgana zadelde onze stad met meer 
dan een miljard euro schulden op. De stad 
wordt nu gedwongen de tering naar de 
nering te zetten en uiteraard draaien de 
Gentenaars op voor het foutgelopen be-
leid van de afgelopen jaren. 

Extra besparingen en meer belastingen 
zijn het gevolg…

Ondertussen klaagt men overal in Gent en 
randgemeente over het perfide groene mo-
biliteitsbeleid van deze meerderheid. Over-
al waar Watteeuw met zijn handen aanzit, 
sneuvelen er parkeerplaatsen en wordt er 
een actief anti-autobeleid gevoerd. Zo kan 
het echt niet meer verder. Volgend jaar zijn 
er in juni parlementsverkiezingen en in ok-
tober verkiezen we een nieuwe gemeente-
raad. Eindelijk komt er een mogelijkheid 
voor de kiezer om dit beleid electoraal af te 
straffen. Het Vlaams Belang is er klaar voor!

Johan Deckmyn
Fractieleider

Stuur een berichtje naar één van onze accounts, en 
maak kans op twee gratis cinematickets!

VOLG ONZE PAGINA’S 
OP FACEBOOK & INSTAGRAM 

Facebook @VlaamsBelangGent Instagram @VlaamsBelangGent
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Open Huizen zijn ontmoetings-
plaatsen voor onze vele senioren. 
De werking ligt in handen van vele 
vrijwilligers die met hart en ziel de 
senioren in de watten leggen met 
allerlei activiteiten. Denk daarbij bij-
voorbeeld aan kaartavond, bingo, 
quiz, pannenkoeken- of wafelbak, 
en zoveel meer. Maar ook zij blijven 
niet gespaard van de krakerspro-
blematiek die onze stad treft.

Het werk van de Open Huizen wordt 
breed gewaardeerd. Open Huis De 
Blomme, aan de Francisco Ferrer-
laan, is één van hun ontmoetings-
plaatsen in Gent en die locatie werd 
een tijd geleden volledig vernieuwd.

Niettemin moest in juni De Blomme 
de deuren sluiten omwille van acute 
wateroverlast. Het water sijpelde 
door het plafond, waardoor de se-
nioren er plots niet meer terechtkon-
den. Krakers hadden enkele ruimtes 
boven het lokaal ingenomen en zij 
hadden de kranen in de apparte-

Open Huis De Blomme
menten open gezet. Dat zorgde niet 
alleen voor bijzonder veel schade 
en overlast, het buurthuis zal nu ook 
een hele tijd niet meer gebruikt kun-
nen worden omdat er ook gevaar 
is voor kortsluiting of gasacciden-
ten. Ook het kunstatelier dat naast 
het buurthuis De Blomme zit, heeft 
hierdoor schade geleden. Gelukkig 
wisten zij onderdak te vinden in 
het leegstaand Open Huis aan de 
Staakskensstraat.

Maar Huis De Blomme is dus tot na-
der orde gesloten, en er stond noch-
tans een mooi programma gepland. 
Op mijn vraag hierover aan Schepen 
Hafsa El-Bazioui bleek dat er niet voor 
een alternatief gezorgd werd om de 
activiteiten toch te laten doorgaan. 
Als het van ons afhangt, moet de stad 
minstens een alternatieve locatie voor-
zien. De schepen beloofde wel dat 
het pand ‘kraakveilig’ ging gemaakt 
worden. Maar kraakveilig werd het 
niet. De krakers maakten gebruik van 
het lokaal en vernielden de volledige 

inboedel. Van het dure koffiezetappa-
raat, over stoelen, tafels en kasten, tot 
het werkmateriaal: alles moest eraan 
geloven. De gehele inboedel moet nu 
vervangen worden. De foto’s hiernaast 
tonen hoeveel ‘respect’ krakers hebben 
voor ons patrimonium, en voor de wer-
king en activiteiten voor onze senioren.

Het Vlaams Belang heeft al meer dan 
één keer aangedrongen op een doel-
treffend beleid tegen kraken, maar 
daarvan kwam nooit iets in huis. Onze 
vele waarschuwingen ten spijt, is nu 
zelfs de seniorenwerking in onze stad 
daarvan het slachtoffer geworden. 
Een kordate aanpak tegen kraken 
blijft dan ook één van onze eisen. Tijd 
voor een kraakvrij Gent – aan privaat 
eigendom mag niet geraakt worden. 
We hopen dan ook dat De Blomme 
zo snel mogelijk weer een ‘Open’ 
Huis kan zijn voor de vele bezoekers, 
senioren en vrijwilligers.

Gabi De Boever
Gemeenteraadslid

Geen concessie in 
schijven, geen troostmuur

Je moet heel wat geld neertellen 
voor een grafconcessie, en de ta-
rieven van onze Gentse kerkhoven 
werden nog duurder. Na 10 jaar 
moet je voor een graf in volle grond 
696 euro concessie betalen voor 10 
jaar, voor een grafkelder voor twee 
personen maar liefst 1740 euro voor 
25 jaar. Ik stelde daar in september 
voor de derde keer een vraag over 
aan de schepen, want ik laat dit the-
ma niet los. Het gaat om onze dier-
baren die er niet meer zijn, en wei-
nig is zo menselijk en zo gevoelig. 

Al in het verleden vroeg ik of het 
mogelijk was om grafconcessies in 
termijnen te betalen. Dat bleek ad-
ministratief en boekhoudkundig zo-
gezegd niet mogelijk te zijn. Voor 
sommige mensen is een grafconces-
sie of de verlenging ervan een zeer 
dure zaak. De Gentenaar heeft de 
laatste tijd de ene besparingsronde 
na de andere moeten slikken, en 
de prijzen blijven stijgen. Sommige 
mensen kúnnen dus geen grafcon-
cessie meer betalen en velen hou-
den daar een enorm schuldgevoel 
aan over. Ze ervaren het als een 
groot ver om niets meer te hebben 
om naartoe te gaan om hun gelief-
den te herdenken.  

De schepen antwoordde me: “In 
zeer uitzonderlijke gevallen, waar-
bij een concessionaris met grote 
financiële moeilijkheden kampt, 
kan er – zoals dat ook het geval 
kan zijn voor andere schulden die 
burgers hebben ten aanzien van 
de Stad – door de dienst Burger-
zaken wel worden besloten tot 
het opmaken van een individueel 
afbetalingsplan”. Helaas verkéren 
heel wat Gentenaars, mede door 
het beleid van de stad, in ‘uitzon-
derlijke omstandigheden’. Zelfs 

Zwarte lijst voor de Blaarmeersen onder druk van Vlaams Belang

heel wat tweeverdieners kunnen 
in deze moeilijke tijden de eindjes 
nauwelijks nog aan elkaar kno-
pen. Denk maar aan de hoge ener-
giefacturen, de dure winkelkar, 
maar jammer genoeg ook aan de 
stijgende belastingen in onze stad 
zoals de onroerende voorheffing. 
En de duurde grafconcessies. 

De argumentatie van de schepen 
loopt natuurlijk volkomen mank. 
Als de stad al voorziet in terugbeta-
lingsplannen voor kwetsbare men-
sen, waarom kunnen deze voor-
waarden niet soepeler toegepast 
worden zodat meerdere gezinnen 
daarvan gebruik kunnen maken? 
Bovendien werd er ook geen ge-
hoord gegeven aan mijn voorstel 
van raadsbesluit om een troost-
muur te plaatsen. Een troostmuur 
geeft de mensen, die op een of an-
dere manier de grafconcessie niet 
(meer) kunnen betalen, toch nog 
de mogelijkheid om de herinne-
ring aan hun geliefde een bezoek 
te brengen. Dat wordt reeds ge-
daan in steden zoals Leuven, maar 
ook in Oud-Heverlee, Glabbeek, 
Lommel en Zottegem. Als grote 
stad zou het voor Gent toch geen 
probleem mogen zijn om ook een 
troostmuur te voorzien.

U mag erop rekenen: ik blijf opko-
men voor een plek voor de dierba-
ren die we verloren hebben.

Caroline Persyn
Gemeenteraadslid

De zomer is voorbij. Velen kijken terug 
op mooi weer en leuke herinneringen, 
maar helaas waren er ook weer de 
nodige opstootjes op ons recreatiedo-
mein, de Blaarmeersen. Er zijn al gro-
te veiligheidsmaatregelen genomen, 
maar Vlaams Belang bleef hameren 
op het ontbrekende sluitstuk, namelijk 
de zwarte lijst. Het stadsbestuur leek 
mee te gaan in die redenering. Het 
was dan ook verrassend toen de be-
heerder, Farys, liet weten dat ze geen 
zwarte lijst zouden invoeren. 

Vlaams Belang-fractieleider Johan 
Deckmyn bracht dit punt dan ook ter 
sprake tijdens de gemeenteraad. “De 
zwarte lijst is een proactieve en nood-

zakelijke stap om de problemen waar-
mee we kampen te bestrijden”, con-
cludeerde Deckmyn. Het stadsbestuur 
gaf Vlaams Belang gelijk, en schepen 
van sport Sofie Bracke (Open Vld) 
en burgemeester Matthias De Clercq 
(Open Vld) beloofden contact op te 
nemen met minister van Binnenlandse 
Zaken Annelies Verlinden (cd&v) om 
snel werk te maken van een bindend 
juridisch kader, zodat de zwarte lijst 
kan worden ingevoerd.

Het zomerseizoen begon in mineur 
toen een groep allochtone amokma-
kers uit Brussel het gemunt had op een 
vrouw die topless ging zwemmen. Ze 
gooiden met modder en scholden de 

dame uit. Meerdere personen kwa-
men tussenbeide om erger te voorko-
men. In diezelfde periode waren er 
ook gevechten. Naast de problemen 
op het domein zelf werden ook lijn-
bussen en treinen onveilig gemaakt. 
Oppositie en verzet lonen, en we 
zagen het aantal incidenten voor het 
eerst in jaren drastisch verminderen. 
Het was zelfs zo erg dat de politie op 
een gegeven moment amokmakers 
op het station ging oppikken om ze 
opnieuw op de trein richting Brussel 
te zetten. Het stadsbestuur had noch-
tans, op aandringen van Vlaams Be-
lang, al een hek geplaatst rond het 
domein, en er wordt voor miljoenen 
aan beveiligingspersoneel voorzien. 

Stewards, politie en sfeerbeheerders 
zijn massaal aanwezig om alles vei-
lig te laten verlopen. Op vraag van 
Vlaams Belang kwam er ook came-
rabewaking op het domein, zodat 
amokmakers makkelijk kunnen wor-
den geïdentificeerd en uit het domein 
kunnen worden verwijderd.

Oppositie en verzet lonen, en we 
zagen het aantal incidenten voor het 
eerst in jaren drastisch verminderen. 
Na aanhoudende druk van Vlaams 
Belang ging de meerderheid zelfs 
mee in het idee om de zwarte lijst in 
te voeren. Dat moet het laatste sluit-
stuk zijn om de veiligheid op ons do-
mein te blijven garanderen. Met het 

dalende aantal incidenten zien we 
trouwens dat de Gentse bezoekers 
de weg terug hebben gevonden 
naar ons mooie recreatiedomein. 
We zijn zeer blij dat de laatste helft 
van de zomer zonder grote inciden-
ten is verlopen. Vlaams Belang zal 
zich blijven inzetten voor de veilig-
heid van de Gentenaar!

Jens De Pauw
Fractiesecretaris
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Eind mei gingen we met onder meer Gabi De Boever, Johan 
Deckmyn en Jonas Naeyaert op bezoek in Vincovino, om te 
luisteren naar de bezorgdheden in de buurt rond de Rooi-
gem. Prachtig weer, prachtige mensen!

Onze nationale voorzitter wandelde van de kust naar Brus-
sel, om te luisteren naar de mensen. Hij bezocht ook Lisbeth 
van café de Viking in de Muide, en daar waren we uiter-
aard bij met ons bestuur. Eerder gingen we trouwens ook bij 
haar langs om onze bescheiden duit in het zakje gedaan na 
de brutale overval op haar zaak. Leve Lisbeth!

We vervolgden onze Toer door Gent in Mariakerke 
en Sint-Denijs Westrem en spraken tal van mensen. 
Want er moet meer geluisterd worden naar de gewone 
Gentenaar. Het paarsgroen stadsbestuur doet maar hun 
zin zonder enige inzeg van de burger – en dat moet 
stoppen. Eerst onze mensen!

Uiteraard moet ook de innerlijke 
mens gesterkt worden, en dat deden 
we onder andere op ons bijzon-
der succesvolle steakfestijn. We 
mochten daar niemand minder dan 
Guy D’haeseleer verwelkomen als 
gastspreker! Wat linkse agitatie kon 
geen roet in het eten gooien, en het 
werd een bijzonder fijne avond. 
Ook onze scampi-avond in de Mui-
de was bijzonder gezellig en een 
groot succes.



De opeenvolgende paars-groe-
ne meerderheden in Gent heb-
ben onze stad opgezadeld met 
een leefbaarheidsprobleem. 
Naast de groene LEZ-maatre-
gelen, die de Gentenaars be-
lasten met extra kosten en de 
stad in sommige gevallen on-
bereikbaar maken, zijn er twee 
dossiers die getuigen van een 
compleet wanbeleid: mobiliteit 
en wonen.

MOBILITEIT

De stad Gent voerde jaren 
geleden een circulatieplan in. 
Vlaams Belang voerde daar 
stevige oppositie tegen met als 
voornaamste argument het feit 
dat het onvoldoende gepaard 
ging met flankerende maatre-
gelen, zoals onder meer een 
beter, frequenter en betaalbaar 
openbaar vervoer.

Het gevolg is dat er in diverse 
wijken vele klachten zijn over 
mobiliteit. Het stadsbestuur 
voerde – ondanks de belofte 
van de liberalen – toch diverse 
“knips” door in onze stad. We 
weten ondertussen wat de be-
loftes van liberalen waard zijn.

Maar ook de groenen houden 
zich niet aan hun beloftes. Zo 
zou de invoering van het cir-
culatieplan een verbetering 
moeten betekenen voor de Ro-
zemarijnstraat en omgeving. 
Niets was minder waar. Ver-
schillende buurtbewoners lieten 
ons hun ongenoegen blijken 
over de proefopstelling aan de 
Rozemarijnstraat. Er stond een 
bijeenkomst gepland op maan-
dag 11 september. De bewo-
ners werden daarvan amper 
een week op voorhand op de 
hoogte gebracht. Tot zover de 
goede communicatie vanwege 
de stad. Of was het misschien 
de bedoeling dat er niet teveel 
volk zou afzakken?

De proefopstelling die zou be-
ginnen half oktober bleek op 
heel veel weerstand te stuiten 
in de buurt. We zijn ondertus-
sen gewend geraakt aan het 
feit dat ons stadsbestuur niet 
openstaat voor inspraak, maar 
gezien vele recente problemen 
dachten we dat de stad al wat 
had geleerd. Niets blijkt echter 
minder waar. 

Bij het opstellen van dit plan 
werden de buurtbewoners niet 
gehoord, waardoor het plan 
heroverwegen moet worden. 
De buurtbewoners smeken al 
jaren om een oplossing voor 
de zeer drukke weg, maar blij-
ven teleurgesteld achter. Boven-
dien zag schepen Watteeuw 
opnieuw zijn kans schoon om 
parkeerplaatsen in te nemen, 
ten koste van de buurtbewo-
ners. Typisch Watteeuw. Laat 
hem een straat of plein heraan-
leggen, en er sneuvelen par-
keerplaatsen en het leven van 
de automobilist wordt onmoge-
lijk gemaakt.

Wat de Rozemarijnstraat be-
treft hebben de buurtbewoners 
voorlopig gelukkig hun slag 
thuisgehaald, maar het ‘proef-
project’ blijft uiteraard op de 
agenda staan. Vlaams Belang 
zal dit dossier met argusogen 
verder opvolgen.

KRAKENDE ROMA

Nog een knelpunt waar het 
stadsbestuur zijn tanden op 
stuk bijt is het woonbeleid en 
in het bijzonder de problema-
tiek van het kraken. Sommige 
sociale woningen worden, 
net op het moment dat ze zijn 
opgeknapt, gekraakt. Het is 
bijna alsof krakers perfect op 
de hoogte zijn wanneer ze 
bepaalde woningen kunnen 
kraken. Toch wel een vreemde 
vaststelling, niet? Als we dan 

zien dat er toch wel erg veel 
krakers van Roma-origine zijn, 
dan zien we daarenboven dat 
deze stad geen oplossing heeft 
gevonden voor het Roma-pro-
bleem in Gent.

Het project “Post-Mobiel wo-
nen” op de Lübecksite aan de 
Afrikalaan moest daar een op-
lossing voor bieden, maar is 
ondertussen afgelopen. In de 
week van 9 november 2020 
namen de eerste van de 108 
Roma-bewoners er hun intrek.

Bedoeling was dat de Lübe-
cksite (44 containers, zowel 
voor wonen, sanitair als be-
heer) zou dienen als een “over-
gangskamp”. Stadsdiensten 
en andere partners stonden 
binnen deze termijn in voor het 
integratieproject zoals de toel-
eiding naar onderwijs, werk 
en de reguliere woonmarkt. 
De Stad Gent ging ook het en-
gagement aan om alle bewo-
ners intensief te begeleiden. Zo 
moesten de kinderen ook Ne-
derlands leren. 

Nu dit project – dat miljoenen eu-
ro’s heeft gekost – achter de rug 
is, weet de stad zelfs niet eens 
waar vele van die Roma’s heen 
zijn. De meeste Gentenaars we-
ten het ondertussen wel: ze zit-
ten in gekraakte woningen in 
Wondelgem, het Rabot, de Bloe-
mekeswijk, de Muide en vele 
andere plekken. Op de Muide 
kwam het zelfs tot vechtpartijen 
omwille van de overlast.

Als we het stadsbestuur horen 
spreken, lijkt het project een 
groot succes, maar de cijfers 
spreken dat tegen. Minder dan 
de helft heeft een reguliere 
baan of een vaste woonplaats. 
Gent kampt opnieuw met een 
ware krakersplaag, en we kun-
nen stellen dat dat een gevolg 
is van het mislukte project van 

de stad. Naast huisvesting is 
ook werk een probleem: veel 
van die mensen zullen dan 
ook terechtkomen in illegale ar-
beidscircuits.

Wij begrijpen niet dat de stad 
een project opzet dat de Gen-
tenaars – in tijden van bezuini-
gingen – miljoenen kost, maar 
dan doodleuk komt vertellen 
dat ze van meer dan 30% van 
het doelpubliek van “Post-Mo-
biel Wonen” niet weten waar 
ze heen gegaan zijn. Dit koste-
lijke opvangproject benadrukt 
nogmaals het falen van het 
pamperbeleid en, in dezelfde 
lijn, het falen van het integra-
tiebeleid van de stad. Vlaams 
Belang pleit dan ook voor een 
proactieve aanpak om kra-
kers vroegtijdig op te sporen, 
nieuwe kraakpanden te voor-
komen, en waar mogelijk de 
inbrekers te bestraffen.

REFERENDUM

Als het over het woonbeleid 
gaat van deze stad, is het zo 
klaar als een klontje dat het 
betuur niet de goede richting 
uitgaat. De onvrede is zodanig 
groot dat men erin geslaagd 
is om een referendum af te 
dwingen over het beleid. De 
vragen waren misschien on-
genuanceerd, maar werden 
door Vlaams Belang toch on-
dersteund omwille het terech-
te protest tegen het gevoerde 
woonbeleid.

Het Vlaams Belang is alvast te-
vreden dat er een debat rond 
dit thema gevoerd kan worden. 
We hopen dan ook dat dit een 
debat zonder taboes kan wor-
den. Als sociale volkspartij stel-
len we alleen maar vast hoe 
huren en kopen onbetaalbaar 
worden. We denken daarbij in 
de eerste plaats aan de vele ge-
wone Gentenaars, voor wie het 

in onze stad steeds moeilijker 
wordt om te huren of om zich 
een woning aan te schaffen. 
De prijzen swingen de pan uit 
en het stadsbestuur heeft ook 
deze legislatuur geen kunnen 
vinden op de problematiek.

Wel integendeel: het sociale 
woonbeleid van het paars-groe-
ne stadsbestuur van Mathias 
De Clercq is een ramp. Kijk bij-
voorbeeld maar naar de recente 
verkoop van de twee blokken 
sociale appartementen in Meu-
lestede. Die appartementen wer-
den voor een appel en een ei 
verkocht aan een ontwikkelaar. 
Nu biedt die ontwikkelaar ze op 
de private markt aan voor een 
veelvoud van de aankoopprijs.

Gent lijkt meer en meer op een 
stad waar er wel plaats is voor 
de hippe koffiebars, prestigieu-
ze lofts en andere grote immo- 
en stadsprojecten. Maar waar 
blijven de initiatieven voor be-
ter en betaalbaarder wonen in 
onze stad? De wachtlijst voor 
sociale woningen groeit al-
leen maar, aangevuurd door 
het open grenzen-beleid van 
paars-groen op federaal ni-
veau. De laatste jaren kwamen 
er bijvoorbeeld onder meer 
10.000 Roma naar Gent.

Wat het referendum betreft kon-
den de Gentenaars begin okto-
ber al naar de stembus trekken 
om er te stemmen over de vra-
gen rond betaalbaar wonen. 
De vragen die op het stembiljet 
stonden zijn op zich alvast een 
debat waard. Ondertussen zijn 
de resultaten van het referen-
dum al gekend. Bij het ter per-
se gaan van dit blad nog niet. 
Maar het debat rond een beter 
woonbeleid moet zeker verder 
worden gevoerd.

Johan Deckmyn
Fractieleider
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Of je nu met de wagen, 
met de fiets of te voet bent: 
Gent moet weer mobiel wor-
den. Maar het paars-groene 
stadsbestuur van Mathias De 
Clercq en Filip Watteeuw rij-
den Gent klem. Tijd voor een 
nieuwe blik zonder dogma’s 
en voor een ommekeer van 
beleid. 

Gent wordt meer en meer een 
anti-autostad. Onder leiding 
van dogmatici zoals mobili-
teitsschepen Filip Watteeuw 
(Groen) en door schuldig ver-
zuim van burgemeester Ma-
thias De Clercq (Open Vld) 
wordt het steeds moeilijker 
om Gent te bereiken met de 
wagen en om je in de stad te 
verplaatsen.

HEEL GENT EEN ZONE 30?

Zo wordt stap per stap nage-
noeg heel Gent een Zone 30. 
De algemene uitrol van die 
snelheidsbeperkingen stopt 
maar niet. Eerst werd het 
volledige centrum van Gent 
een Zone 30, en vervolgens 
moest en moet deelgemeen-
te na deelgemeente eraan 
geloven. Deze zomer werd 
de helft van Mariakerke – de 
kant oostelijk van de Brugse 
vaart – en de helft van Won-
delgem één grote Zone 30.

En los van de snelheidslimie-
ten wordt het ook moeilijker 
en moeilijker om Gent nog 
vlot binnen te rijden. De zo-
genaamde ‘knips’ zijn niet 
meer te tellen. Burgemeester 
De Clercq beloofde voor zijn 
verkiezing de knips aan het 
Rabot en de Brugse Poort 
af te voeren, maar in plaats 
daarvan kwamen er enkel 
bij. Deze zomer kwamen 
er zo drie knips bij rond de 
Tolhuiswijk: één tussen de 
Kongostraat en de Blekersdijk 
en Blekerijstraat, één tussen 
de Ham en de Kongostraat 
en Bomastraat, en één tus-
sen de Désiré Fiévéstraat en 
het Stapelplein, en de Ham 
en Klipperstraat. Dok-Noord 
moet zelfs volledig autovrij 
worden. Handelaars zijn – 
terecht – kwaad. En zoals 
steeds kregen inwoners nul, 
komma nul inspraak.

En dan is er nog de asociale 
LEZ. De regels van de ‘lage 
emissie zone’ worden jaar 
in jaar uit strenger. Een die-
selwagen moet al uitermate 
performant zijn (en dus duur) 

om nog in de stad te kunnen, 
maar ook de ene generatie 
benzinewagen na de andere 
wordt in de ban geslagen. Op 
die manier worden vooral de 
minder gegoede Gentenaars 
op kosten gejaagd door ze 
te verplichten versneld een 
nieuwe en dure (elektrische) 
wagen te kopen. Of ze wor-
den zelfs gedwongen om au-
toloos door het leven te gaan. 
Dat terwijl oude wagens uit-
eindelijk ook vanzelf van de 
markt zouden verdwijnen, en 
de elektrificatie van het wa-
genpark ook zonder dit be-
leid zich wel zal voltrekken.

EEN MILIEU- EN 
BUURTVRIENDELIJK 
MOBILITEITSBELEID 

Het Vlaams Belang staat voor 
een radicaal ander mobili-
teitsbeleid. Uiteraard moeten 
er op sommige plaatsen aan-
gepaste rijregels gelden. In 
de buurt van scholen of waar 
er een complexe verkeerssi-
tuatie is, moet de snelheid 
getemperd worden. Dat is 
gezond verstand. Maar hele 
wijken en zelfs gemeenten 
zonder onderscheid en arbi-
trair in een Zone 30 forceren, 
gaat meer over automobilis-
ten wegpesten dan over ver-
keersveiligheid.

Het mobiliteitsplan moet her-
zien worden. Er moet een on-
middellijke stop worden door-
gevoerd van nieuwe knips en 
de reeds bestaande knips 
moeten écht herbekeken wor-
den. Die aan het Rabot en de 
Brugse Poort moeten alvast 
zeker afgeschaft worden.

En tot slot: de asociale LEZ-re-
gels moeten worden terugge-
draaid. De automarkt elek-
trificeert en moderniseert 
automatisch. We moeten dat 
proces niet forceren door de 
minder bedeelde Gentenaars 
te viseren en op kosten te 
jagen. In tegendeel: de op-
getelde productiekosten en 
-schade voor het milieu van 
een splinternieuwe elektrische 
wagen kunnen zelfs hoger 
liggen dan het ‘oprijden’ van 
een reeds bestaande wagen.

Het is dus hoog tijd dat het 
gezond verstand terugkeert 
in Gent, want Gent moet te-
rug mobiel worden.

Jonas Naeyaert
Voorzitter

Maak van Gent geen 
anti-autostad!

Vlaams Belang Gent voerde niet alleen offline, maar ook online volop campagne voor een 
beter Gent. En ons verzet loont! Zo werden door onze druk bijvoorbeeld klimaatextremisten 
van Extinction Rebellion geweerd uit het S.M.A.K., maar ook de straatverlichting werd door 
ons protest ’s nachts opnieuw aangestoken. Er ligt echter nog heel wat werk op de plank. 
Geweldsincidenten tegen onze buschauffeurs en op het openbaar vervoer blijven schering en 
inslag, en de wooncrisis wordt nog steeds niet aangepakt. Helpt u onze boodschap mee ver-

spreiden? Volg ons dan zeker op Facebook en Instagram!

Door de vele gevallen van zinloos geweld 
tegenover buschauffeurs, kampt de Lijn met 
een personeelstekort overal in Vlaanderen. In 
Gent resulteert dit in een schrapping van 8 
buslijnen.

Hoog tijd dat onze buschauffeurs beter be-
schermd worden!

Vlamingen in nood staan vaak jarenlang op 
wachtlijsten. De landstaal leren is het aller-
minste dat je mag verwachten van integratie. 
Wie geen Nederlands wil spreken, mag ook 

geen recht hebben op een sociale woning.

Het stadsbestuur bespaart op straatverlich-
ting ‘s nachts, en dus op uw veiligheid. Dat is 
ontoelaatbaar! Wij pleiten ervoor de straat-
verlichting wél te laten branden, want verlich-
te straten zijn veiligere straten.

Het slachtoffer van de gewapende overval in 
Oostakker wordt plots als dader behandeld 
en riskeert naast een gevangenisstraf ook 
nog op te draaien voor de begrafeniskosten 

van de overvaller.

Maak recht opnieuw rechtvaardig en maak 
van slachtoffers geen daders!



7

LEVEN IN DE 
PROVINCIE
Uiteraard is het leven van de 
afgelopen maanden in de 
provincie rustig en kalm ver-
lopen. De voorbije -  minder 
goeie -zomer bracht vanzelf 
enige kalmte in de recrea-
tiedomeinen. Dit was zeker 
ook te danken aan de nieu-
we strengere maatregelen, 
zoals die ook van toepassing 
zijn in de Blaarmeersen. Eind 
juni stonden  52 personen op 
de zwarte lijst, dwz. met een 
toegangsverbod.

Wat  betreft het nieuwe pro-
vinciehuis : de verbouwingen 
zijn niet op tijd klaar… Mis-
schien zal dit lukken tegen 
eind 2023,  waardoor de 
aannemer voor de vertraging 
in fout gesteld wordt. Onder-
tussen verkoopt de provincie 
duchtig al zijn eigendom-
men. Een hele reeks in  de 
voorbije decennia aange-
kochte waardevolle voorwer-
pen en meubelstukken zullen 
openbaar verkocht worden 
in een veilingzaal in Ant-
werpen! Dit  is het resultaat 
van het bestuur  van 2012 
– 2018 (Open VLD, CD&V, 
Vooruit). Daardoor moet het 
provinciebestuur  nu opdraai-
en voor een uitgaven van 58 
miljoen euro, voor aanpas-
sing en verhuis naar de oude 
leopoldskazerne. Na goed-
keuring in juni 2023 van het 
ontwerp beleidsplan “Maak  
Ruimte voor Oost-Vlaanderen 
2050”, werd dit plan in sep-
tember weer doorgehaald na 
kritiek van bevolking en ge-
meentebesturen. Voor 2027 
zal het plan niet meer wor-
den voorgelegd aan de pro-
vincieraad. Het spreekt voor 
zich dat de  Vlaams Belang-
fractie in de provincieraad 
noch de verbouwingen van 
de Leopoldskazerne, noch 
het ontwerp Ruimte 2050  
goedkeurden.

Christian Bauwens
Provincieraadslid

Iedereen heeft de vreselijke filmpjes gezien waarin “jongeren” 
Vlaamse tieners in elkaar slaan en vernederen. Het is makke-
lijk om als toeschouwer aan de zijlijn te blijven staan, maar 
als er genoeg jonge mensen durven tussenkomen, maken de 
pesters geen schijn van kans. We maakten daarom met VBJ 
Gent aan de schoolpoorten van Gent reclame voor onze boot-
camps, waar je voor jezelf en anderen leert op te komen. 
Enkel positieve reacties!

Het stadsbestuur heeft de af-
gelopen jaren een schulden-
berg opgebouwd van meer 
dan 1 miljard euro. Zowel 
de huidige generatie als de 
toekomstige zullen nog jaren 
moeten afbetalen voor dit 
wanbeleid. “In het huidige be-
stuursakkoord stond er dat er 
geen belastingen zouden wor-
den verhoogd, maar in prak-
tijk zien we het tegenoverge-
stelde: zowat alle belastingen 
gaan omhoog in Gent”, zei 
Vlaams Belang-fractieleider 
Johan Deckmyn daarover.

Het voorwoord van de meer-
derheid bij de aanpassing 
van het meerjarenplan is op 

z’n minst cynisch te noemen. 
Het stadsbestuur beweert dat 
het Gentenaars in een kwets-
bare positie blijft ondersteu-
nen, ondanks de moeilijke 
jaren. Mooie woorden, maar 
uit het meerjarenplan blijkt 
net het omgekeerde. Ook de 
meest kwetsbare Gentenaars 
moeten serieus inleveren, en 
300 Gentse gezinnen die 
zorgen voor een kind met een 
beperking zullen hun jaarlijk-
se premie van 100 euro zelfs 
niet meer ontvangen.

Niet alleen kwetsbare men-
sen worden geviseerd, ook 
de inwoners die eigenaar zijn 
van een woning kregen een 

onaangename verrassing van 
het stadsbestuur: een substan-
tiële stijging van hun onroe-
rende voorheffing. Onze frac-
tieleider zei daarover luid en 
duidelijk het volgende: “Het 
bestuur moet dan ook niet af-
komen met een daling van de 
personenbelasting, want daar 
tegenover staat dat zowat alle 
belastingen en retributies in 
Gent fors zijn gestegen. De 
liberalen zijn er in geslaagd 
om zowat alle verkiezingsbe-
loftes uit 2018 in te slikken.”

Ondanks grote besparingsron-
des en het verhogen van de 
belastingen en retributies voor 
de Gentenaars, blijft het be-

stuur miljoenen subsidies toe-
kennen aan linkse en multicul-
turele vzw’s. De kostprijs voor 
migratie blijft ook toenemen 
in Gent. De subsidies aan die 
vzw’s werden geïndexeerd, 
en er werden miljoenen uitge-
geven aan de opvangen van 
illegale migranten.

Politiek is prioriteiten stellen. 
De belangen van onze men-
sen zijn duidelijk géén pri-
oriteit van burgemeester De 
Clercq en zijn team. Hoog 
tijd voor een ander en beter 
bestuur!

Ywein Joris
Bestuurslid

VLAAMS BELANG JONGEREN GENT
Ben je jong en politiek gedreven?

Ben je rechts en rebels?
Wil je mee voor échte verandering zorgen?

Sluit je dan aan bij VBJ Gent! Stuur vrijblijvend een mailtjes naar ywein.joris@vlaamsbelang.org, 
of contacteer ons via onze Instagram- of Facebookpagina @VBJGent.

De VBJ Winteracademie gaat dit jaar door in... Gent! Schrijf 
je snel in op www.winteracademie.org en kom alles te weten 
over de komende verkiezingen.  

Vlaams Belang fileert meerjarenplan



De federale regering heeft de zelf 
gecreëerde asielchaos duidelijk niet 
meer onder controle. Steeds meer 
illegale migranten komen hier aan-
kloppen voor asiel. De federale rege-
ring opent in snel tempo bijkomende 
asielcentra en het aantal opvang-
plaatsen werd nu al verhoogd tot 
35.000, maar zelfs dat volstaat niet. 
Vlaams minister van Jeugd Benjamin 
Dalle (cd&v) stelde nu zowaar jeugd-
infrastructuur – zoals de Hoge Rie-
len in Kasterlee – beschikbaar voor 
asielopvang. Meer dan een miljard 
euro kost de asielopvang de belas-
tingbetaler nu al per jaar.  

Terwijl er zogezegd geen geld is 
om onze eigen ouderen een fat-
soenlijk pensioen te garanderen, 
heeft de regering blijkbaar wel 
genoeg geld voor de dure opvang 
van asielzoekers. Eén asielzoeker 
kost de belastingbetaler gemiddeld 
meer dan 30.000 euro. Meer dan 
een half miljard euro wordt er bo-

vendien uitgegeven aan leeflonen 
voor vreemdelingen. “Heel veel 
geld dus dat we eigenlijk nodig 
hebben voor andere zaken, bij-
voorbeeld om onze eigen mensen 
te helpen die het nodig hebben”, 
reageert Vlaams Belang-voorzitter 
Tom Van Grieken.  

Opengrenzenbeleid stoppen 

Voor het Vlaams Belang moet het 
onverantwoorde opengrenzenbeleid 
eindelijk stoppen. De meeste asiel-
zoekers zijn geen echte ‘vluchtelin-
gen’. Dat al die illegale migranten 
zoveel landen doorkruisen om hier te 
geraken, heeft uiteraard niets te ma-
ken met een interesse voor dit land. 
Zij worden door hun fami-
lie naar hier gestuurd in 
de hoop dat ze daar-
na geld kunnen terug-
sturen. “Het Vlaams 
Belang wil een mi-
gratiestop. België 

heeft niet te weinig opvangplaatsen. 
België heeft te veel asielzoekers. We 
moeten ermee stoppen het OCMW 
van de hele wereld te spelen”, be-
sluit Van Grieken, “Wie als illegale 
migrant ons land binnensluipt, moet 
het recht op asiel worden ontzegd en 
onmiddellijk weer worden uitgezet.” 

 

35.000 opvangplaatsen 
en nog niet genoeg?

Stop de asielchaos: immigratiestop nu!  

Op 24 september organiseer-
de het Vlaams Belang zijn soci-
aal-economische congres ‘Vlaan-
deren welvarend’. Het Vlaams 
Belang pleit voor een drastische 
verlaging van de lasten op ar-
beid, een gezinsvriendelijk be-
leid en een economie gebaseerd 
op productiviteit, innovatie en 
vakmanschap. “Wij Vlamin-
gen werken hard, maar krijgen 
geen waar voor ons geld terug”, 
aldus Europees parlementslid 
Tom Vandendriessche, “Het 
Vlaams Belang wil de economi-
sche welvaart en sociale bescher-
ming herstellen.” 

Nergens in Europa zijn de belas-
tingen op arbeid zo hoog als in 
België. Uit studies blijkt dat de 
Vlamingen in vergelijking met 
andere landen uitzonderlijk wei-
nig terugkrijgen voor al de be-
lastingen die ze betalen. “Er zijn 
gigantische begrotingstekorten, 
erg lage pensioenen en wachtlijs-
ten voor sociale hulp. Nochtans 

is bijna 80% van de Vlamingen 
op arbeidsactieve leeftijd aan het 
werk”, zegt Tom Vandendries-
sche. “De optelsom klopt niet. 
Omdat we altijd de factuur van 
een ander moeten betalen: bo-
demloze Waalse putten, een mas-
samigratie waar we niets over te 
zeggen hebben, en schandelijk 
dure en inefficiënte politieke struc-
turen.” 

Vlaams Belang wil
nieuw sociaal pact 

Het Vlaams Belang biedt de Vla-
mingen een nieuw sociaal pact 
aan dat de belofte van het Rijn-
landmodel herstelt: economische 
vooruitgang én sociale bescher-
ming voor alle lagen van de 
bevolking, zoals in de gouden 
jaren zestig. “Geen laagbetaal-
de arbeidsmigratie die onze sa-
menleving veel kost en de lonen 
drukt. Tekorten los je op door 
werken aantrekkelijker te maken 
en de productiviteit te verhogen”, 

vertelt Vandendriessche. “Dat 
doen we met hogere nettolonen, 
lagere lasten en betere arbeids-
voorwaarden om werk en gezin 
te combineren.”  

Optrekken minimumlonen 

Productiviteit, innovatie en tech-
nologie moeten voor het Vlaams 
Belang de bouwstenen worden 
van onze Vlaamse economie van 
de toekomst. Het Vlaams Belang 
wil daarbij dat onze samenleving 
in strategische sectoren zoals 
elektriciteit, voedsel en genees-
middelen opnieuw zelfredzaam 
wordt. De partij wil ook een dras-
tische verlaging van de lasten op 
arbeid door het optrekken van 
de belastingvrije som tot het ni-
veau van het leefloon en de ver-
laging van de belastingschijven 
zodat werken opnieuw loont. Het 
Vlaams Belang wil de minimum-
lonen verhogen met 5 procent. 
Voor het Vlaams Belang moet 
werken eindelijk opnieuw lonen!

Sociaal-economisch programma Vlaams Belang:  
“Economische vooruitgang én sociale bescherming” 

5000 euro voor aankoop 
elektrische wagens:

Asociaal beleid dat China verrijkt!  
De Vlaamse regering besliste om 
tegen 2029 de verkoop van wa-
gens met verbrandingsmotoren te 
verbieden. Een absurde maatre-
gel omdat de huidige benzine- en 
dieselwagens heel proper zijn, dit 
onze eigen auto-industrie zal tref-
fen, en vooral ook omdat zelfs de 
regering nog niet het flauwste be-
nul heeft of die elektrische wagens 
ooit wel betaalbaar zullen zijn.  

Automobilistenorganisatie Touring 
en sectororganisatie Febiac waar-
schuwden al dat auto’s door een on-
bezonnen elektrificatie onbetaalbaar 
dreigen te worden voor de gewone 
Vlaming die geen bedrijfswagen 
heeft. Allicht daarom besliste de 
Vlaamse regering nu om een premie 
van 5000 euro in te voeren voor wie 
een elektrische wagen aankoopt. 
Voor 2024 voorziet de regering al-
vast een budget van 20 miljoen euro.  

Beter investeren in
openbaar vervoer 

Voor het Vlaams Belang is de invoe-
ring van deze premie asociaal en 

onverstandig.  Ook die vele mensen 
die zich geen elektrische wagen kun-
nen veroorloven, moeten via hun be-
lastingen meebetalen voor deze pre-
mies. “Het geld van de premies komt 
vooral communistisch China ten goe-
de dat massaal elektrische wagens 
produceert en 77 procent van de 
batterijmarkt in handen heeft”, waar-
schuwt Vlaams Parlementslid Kristof 
Slagmulder. “Dat geld kan beter ge-
bruikt worden om te investeren in ons 
openbaar vervoer, want De Lijn blijft 
maar haltes en routes schrappen.”  

Bestel onze gratis brochure 
via www.vlaamsbelang.org/welvarend


